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Enkel fråga 
Till skolkommunalrådet Sara Wettergren (L) 

 
I den budget som kommunfullmäktige antog i november fattas närmare 60 miljoner i pris- 
och lönekompensation till skolorna. Skolorna kompenseras för att det blir fler elever, men 
inte att löner och priser stiger. Föräldrar till skolbarn och de fackliga organisationerna rasar 
mot budgeten och de kommande nedskärningarna. Möten och demonstrationer har 
anordnats, till och med av några unga skolelever som oroas för sina skolor. I debatten har 
det framkommit uppgifter att det är ingen fara för skolorna ska få samma elevpeng nästa år 
som i år. Om det är samma summa så innebär ju det en nedskärning. Om samma summa 
pengar ska räcka till att betala samma antal lärartimmar på en skola måste ju det bli färre 
timmar eftersom lönerna stiger. Alternativet är fler barn per klasslärare. I båda fallen en 
sämre skolundervisning. 
 
I det förslag till internbudget som grundskoleförvaltningen presenterat syns effekterna av 
nedskärningarna på grund av den bristande uppräkningen av pris- och lönekompensation. 
Det kommer att drabba varje enskild skola. 
 
 
Min enkla fråga är: 

• Hur ska rektorerna kunna finansiera ökade lönekostnader för personalen och 
prisökningar på inköp, om inte budgeten för respektive skola räknas upp med den 
summa som lönerna och priserna ökar? 
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